
LÕalberg de Campdev�nol tindr� cabuda per a 50 persones

El pati de les antigues escoles ser� una pla�a p�blica

Les antigues escoles Coll i Bardolet, on es far�

lÕalberg AJUNTAMENT DE CAMPDEVËNOL.

LÕAjuntament de Campdev�nol ha presentat lÕavantprojecte del

futur alberg municipal, que sÕubicar� a les antigues escoles Coll i

Bardolet, actualment en des�s. El nou equipament, que tindr� una

planta baixa i un primer pis, mantindr� lÕestructura actual de

lÕedif ici, ja que est� en molt bon estat, i el pati es conver tir� en una

pla�a o parc p�blic. Tamb� sÕha avan�at que el pr�xim 28 de maig,

en el marc de la clausura del projecte PYRFER, es far� una

consulta popular sobre alguns aspectes de lÕalberg Òperqu� la gent

del poble hi pugui dir la seva i tamb� seÕl faci seuÓ, segons

lÕalcaldessa, Dolors Costa.

El nou alberg tindr� cabuda per una cinquantena de persones. Pel que fa a la planta baixa, hi haur� els serveis

comuns com el menjador o la cuina, i al primer pis �s on hi haur� les habitacions i els banys. LÕescala actual que

hi ha a dins de lÕedif ici es mantindr� per unir les dues plantes. LÕentrada principal ser� en un lateral, i a la par t de

darrere hi haur� un aparcament per a bicicletes i un taller per a aquestes. La planta baixa t� un total de 396m2 i

la primera planta 351c:depasIMG_0995.HEICm2c:depasIMG_0999.HEIC.

Pel que fa a la pla�a o parc p�blic que es far� en el que era el pati de lÕescola, t� un total de 2.000m2 i sÕanivellar�

amb lÕedif ici, ja que actualment per accedir a lÕantiga escola es fa amb unes escales. Tamb� ses suprimir� la

tanca que hi ha actualment donant continu�tat al carrer. A la pla�a sÕinstalálaran dues p�rgoles.

Segons ha explicat lÕarquitecte de lÕalberg, Josep Nelálo, a lÕhora de planejar lÕequipament sÕha tingut molt en

compte criteris de sostenibilitat. En aquest sentit, es preveu que el cost energ�tic sigui zero, gr�cies a la

instalálaci� fotovoltaica que sÕhi far�. Per acabar, cal destacar que la fa�ana estar� formada per taulons de fusta

tractada colálocats de forma horitzontal i ver tical.

LÕalcaldessa, Dolors Costa, ha assegurat que la necessitat dÕaquest alberg respon a la demanda tur�stica de

Campdev�nol Òque cada vegada �s m�s creixentÓ i a la desestacionalitzaci� dÕaquest sector. Tamb� ha recordat

que Òmalgrat les dif icultats que hem tingut aquesta legislatura amb la pand�miaÓ, lÕalberg ha estat ÒsempreÓ una

prioritat per lÕequip de govern.

Dolors Costa ha avan�at tamb� que, amb una clara intenci� que Òel poble es faci seu aquest equipament i hi

pugui dir la sevaÓ, el dissabte 28 de maig es far� una consulta popular sobre diferents detalls del projecte.

Aquesta consulta, que ser� vinculant, es far� en el marc de la Festa dels Pirineus del Ferro i clausura del

Projecte PYRFER, on durant tot el dia hi haur� activitats. Hi podran par ticipar tots els ve�ns i ve�nes majors de 18

anys.

Durant la presentaci� de lÕavantprojecte no sÕhan concretat terminis dÕobres ni tampoc el cost total de lÕobra. S�,

per�, que lÕalcaldessa ha dit que conf ia que abans dÕacabar la legislatura Òestigui molt avan�atÓ, i que de

moment, sÕest� treballant en la tramitaci� per aconseguir subvencions.
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